公司简介：
深圳市用芯物联科技有限公司成立于2014年，是由深圳市融智兴科技有限公司电子标签事业部发展而来，由融智兴科技投资成立的一家专注于物联网RFID无线射频技术的高科技企业。公司主要从事RFID电子标签的开发和生产、及相应的解决方案，公司在深圳及湖北宜昌两地拥有生产基地，有数十条电子标签封装、邦定、复合及模切的设备，年产标签数亿枚。

公司秉承技术解决实际问题的理念，凭借多年来从事生产研发技术的沉淀积累，配合客户的实际应用场景，开发了RFID防伪系统、RFID测温系统、RFID洗涤管理系统、智能工具柜等一大批能解决实际问题并有较高技术含量的软件、硬件、标签及解决方案。

公司坚持品质把控，所有的产品出厂前均做功能测试及一致性测试。并且建立了企业的检 测实验室，已配备了芬兰Voyantic公司 Tagformance Lite测试系统及微波暗室、高低温冲击测试机、盐雾试验机、高温高湿试验机、耐磨测试、初粘力及持久力测试、剪切力测试等一系列的测试设备，确保交付用户的每一个产品的品质。

公司将在物联网产业持续投入，加快发展，不停的加强自身的研发实力，扩大生产产能。创造更多的适合RFID技术的应用场景，帮助客户智慧化管理，体现大数据的价值。为推动物联网行业的发展贡献更多的力量。

Company Profile:
Shenzhen YX IOT Technology Co., Ltd. was established in 2014. It was developed by the electronic label division of Shenzhen RZX Technology Co., Ltd., and was invested and established by RZX Technology to focus on the Internet of Things RFID radio frequency technology. High-Tech Companies. The company is mainly engaged in the development and production of RFID electronic tags and corresponding solutions. The company has production bases in Shenzhen and Yichang, Hubei. There are dozens of electronic tag packaging, bonding, compounding and die-cutting equipment, with an annual output of hundreds of millions of tags. Pieces.

The company adheres to the concept of solving practical problems with technology, and has developed a large number of capabilities such as RFID anti-counterfeiting system, RFID temperature measurement system, RFID washing management system, intelligent tool cabinet, etc. Solve practical problems and have high-tech software, hardware, labels and solutions.

The company insists on quality control, and all products are tested for function and consistency before leaving the factory. And the company’s testing laboratory has been established, equipped with the Finnish Voyantic Tagformance Lite test system and microwave darkroom, high and low temperature impact tester, salt spray tester, high temperature and high humidity tester, abrasion test, initial adhesion and endurance A series of testing equipment, such as testing and shear testing, ensure the quality of each product delivered to the user.

The company will continue to invest in the Internet of Things industry, accelerate development, continuously strengthen its own research and development capabilities, and expand production capacity. Create more application scenarios suitable for RFID technology, help customers intelligently manage, and reflect the value of big data. Contribute more power to promote the development of the Internet of Things industry.


企业文化：

用芯物联企业使命：

万物智联，开创美好未来

用芯物联企业愿景：

做百年企业，引领RFID技术

用芯物联企业价值观：

勇于创新，合作共赢

Company Culture:

Enterprise mission of YX IOT:

All things are connected to create a better future

Enterprise Vision of YX IOT:

To be a century-old enterprise, leading the RFID technology

Enterprise Values of YX IOT:

Be brave to innovate, win-win cooperation


核心竞争力：
为什么选择与用芯物联合作？
公司实力优势
创立于2014年，是国家高新技术企业，获得国家工业产品生产许可证，国家集成电路注册证书，ISO9001质量体系认证，ISO14000环境体系认证，FSC环保体系认证。
 
为什么选择与用芯物联合作？
生产设备优势
10000平方十万级无尘生产车间，多条先进的印刷设备、数十条高精度RFID封装邦定设备、高速复合模切设备及全自动视觉检测设备。
 
为什么选择与用芯物联合作？
专业技术优势
拥有专业的的技术团队，自有微波暗室等各种先进的检测实验装备，各行业应用场景的技术积累，可以给客户提供天线设计、产品技术支持及项目集成建议
 
为什么选择与用芯物联合作？
品质优势
我们与NXP、Alien、Impinj、复旦微电子、ST等芯片商有深度合作，使用环保优质的封装材料及高清视觉品检系统，保证了成品的出厂率。
 
为什么选择与用芯物联合作？
服务优势
强大的生产能力让我们可以承诺最快24小时出货，并且在全国主要城市均设有分公司及办事处，可以提供7*24小时的快速响应

Core Competitiveness:
Why choose to cooperate with YX IOT?
Company strength advantage
Founded in 2014, it is a national high-tech enterprise and has obtained the national industrial product production license, national integrated circuit registration certificate, ISO9001 quality system certification, ISO14000 environmental system certification, and FSC environmental protection system certification.
To
Why choose to cooperate with YX IOT?
Advantages of production equipment
10,000 square meters of 100,000-class dust-free production workshop, many advanced printing equipment, dozens of high-precision RFID packaging and bonding equipment, high-speed composite die-cutting equipment and automatic visual inspection equipment.
To
Why choose to cooperate with YX IOT?
Professional technical advantage
With a professional technical team, a variety of advanced testing and experimental equipment such as microwave anechoic chambers, and the accumulation of technology in various industry application scenarios, we can provide customers with antenna design, product technical support and project integration suggestions
To
Why choose to cooperate with YX IOT?
Quality advantage
We have in-depth cooperation with chip vendors such as NXP, Alien, Impinj, Fudan Microelectronics, ST, etc. We use environmentally friendly and high-quality packaging materials and high-definition visual quality inspection systems to ensure the delivery rate of finished products.
To
Why choose to cooperate with YX IOT?
service advantage
With strong production capacity, we can promise to ship products within 24 hours as soon as possible, and we have branches and offices in major cities across the country, which can provide 7*24 hours of rapid response.


发展历程：
2020年
荣获“基于RFID电子标签耗材防伪系统”、“在线温度监测系统”2项实用新型专利，通过“FSC国际森林环保体系认证”，用芯物联的环保产品系列在国际市场获得认可。

2019年
获“屏蔽卡”等５项发明专利及11项软件著作权。投入RFID纸卡设备，具备RFID纸票及RFID吊牌的生产能力，成功进入鞋服类零售业的供应链。
2018年
完善从研发、实验、测试到工艺定型最后自动化量产的RFID标签综合应用研发平台，着重在天线设计及产线定制上下功夫，成为一家专业的物联网RFID标签方案解决的生产性企业。
2017年
生产线再次改造升级，淘汰落后产能，形成智能卡以CPU卡为主，电子标签以特种标签为主的拳头产品，突显产品优势，提升服务配套，增加客户满意度。

Development Path:
2020 year
Won the "RFID-based electronic label consumables anti-counterfeiting system" and "online temperature monitoring system" 2 utility model patents, and passed the "FSC International Forest Environmental Protection System Certification". The environmental protection product series of YX IOT has been recognized in the international market.

2019 year
Obtained 5 invention patents including "Shield Card" and 11 software copyrights. Invested in RFID paper card equipment, with the production capacity of RFID paper tickets and RFID tags, and successfully entered the supply chain of the shoe and apparel retail industry.

2018
Improve the comprehensive application research and development platform of RFID tags from R&D, experiment, testing to process finalization and final automated mass production, focusing on antenna design and production line customization, and becoming a professional IoT RFID tag solution manufacturer.

2017
The production line was transformed and upgraded again, eliminated outdated production capacity, and formed a leading product with smart cards mainly based on CPU cards and electronic tags based on special tags, highlighting product advantages, improving service packages, and increasing customer satisfaction.

关于我们：

我们提供更好的商业解决方案

深圳市用芯物联科技有限公司提供了RFID系列解决方案，包括硬件、软件、服务和支持。支持客户在物流、工业自动化、零售和车辆识别方面的应用。从一个来源提供所有需要的组件和工具的可能性，使我们能够给我们的客户最强大的解决方案。从跟踪和跟踪可视化到无缝集成任何类型的识别技术——包括条形码阅读器、主动RFID系统和广域网络技术等解决方案——我们将最合适的功能与各种ERP系统的接口结合起来。一流的服务和客户导向的支持，使我们的投资组合更加完美。我们提供射频仿真、应用支持、软件集成和实现以及操作和维护——所有这些都来自单一的来源。

创新需要空间

为特定客户需求提供更多的新挑战和解决方案：我们建立了企业的测试实验室，已配备了芬兰Voyantic公司 Tagformance Lite测试系统及微波暗室、高低温冲击测试机、盐雾试验机、高温高湿试验机、耐磨测试、初粘力及持久力测试、剪切力测试等一系列的测试设备，确保交付用户的每一个产品的品质。我们以客户的名义进行所有专业的测试，这大大简化了定制标准产品的开发。

高端的硬件和客户导向的服务。我们提供射频仿真、应用支持、软件集成的实现以及操作和维护——所有这些都来自单一的来源。

We provide better business solutions

Shenzhen YX IOT Technology Co., Ltd. provides RFID series solutions, including hardware, software, service and support. Support customers in logistics, industrial automation, retail and vehicle identification applications. The possibility of providing all the required components and tools from one source allows us to give our customers the most powerful solutions. From tracking and tracking visualization to seamless integration of any type of identification technology—including solutions such as barcode readers, active RFID systems, and wide area network technologies—we combine the most appropriate functions with the interfaces of various ERP systems. First-class service and customer-oriented support make our investment portfolio more perfect. We provide RF simulation, application support, software integration and implementation, and operation and maintenance-all from a single source.

Innovation needs space

To provide more new challenges and solutions for specific customer needs: We have established a corporate test laboratory, which has been equipped with the Finnish Voyantic Tagformance Lite test system and microwave darkroom, high and low temperature impact tester, salt spray tester, high temperature and high temperature A series of test equipment such as wet testing machine, abrasion test, initial adhesion and endurance test, shear force test, etc., ensure the quality of each product delivered to the user. We conduct all professional tests on behalf of our customers, which greatly simplifies the development of customized standard products.

High-end hardware and customer-oriented services. We provide RF simulation, application support, implementation of software integration, and operation and maintenance-all from a single source.

联系我们

深圳公司总部

深圳市用芯物联科技有限公司
地址：深圳市龙华新区观澜街道大富工业区金豪创业园F栋
电话：（+86）0755  29824683  29824684    29824687  29824689
传真：（86） 0755-29824682
Q Q : 164113090
E-mail：skylan@szyxiot.com
官网：www.szyxiot.com


湖北分部

湖北用芯物联科技有限公司
地址：湖北省宜昌市伍家区金花路5号用芯物联科技园4号楼
电话：0717-6512886 13972580756
E-mail：zzw@uchiprfid.com
lyh@uchiprfid.com
官网：www.uchiprfid.com


香港分部

用芯物联(香港)运营中心
地址：香港九龙旺角弥敦道610号荷李活商业中心1318-20室
电话：（00852）27108200-6247
FAX：（00852）27108266
E-mail： cherrylan@szvipcard.com



Contact Us：
Shenzhen corporate headquarters

Shenzhen YX IOT Technology Co., Ltd.
Address: Building F, Jinhao Pioneer Park, Dafu Industrial Zone, Guanlan Street, Longhua New District, Shenzhen
Tel: (+86)0755 29824683 29824684 29824687 29824689
Fax: (86) 0755-29824682
Q Q: 164113090
E-mail: skylan@szyxiot.com
Website: www.szyxiot.com


Hubei branch

HUBEI Uchip IOT technology co.,ltd
Address: Building 4, Yongxin IoT Technology Park, No. 5, Jinhua Road, Wujia District, Yichang City, Hubei Province
Phone: 0717-6512886 13972580756
E-mail: zzw@uchiprfid.com
lyh@uchiprfid.com
Website: www.uchiprfid.com


Hong Kong branch

YX IoT (Hong Kong) Operation Center
Address: Room 1318-20, Hollywood Commercial Center, 610 Nathan Road, Mong Kok, Kowloon, Hong Kong
Phone: (00852) 27108200-6247
FAX: (00852) 27108266
E- mail: cherrylan@szvipcard.com


工作时间
周一至周六：9:00-18:30
24小时服务热线：0755-29824683
联系方式
业务咨询：13603034548
邮箱：skylan@szyxiot.com
地址：深圳市龙华新区观澜街道大富工业区金豪创业园F栋


Operating Hours
Monday to Saturday: 9:00-18:30
24-hour service hotline:400-8849-868
Contact Details
Business consulting: 13603034548
Email: skylan@szyxiot.com
Address: Building F, Jinhao Pioneer Park, Dafu Industrial Zone, Guanlan Street, Longhua New District, Shenzhen


客服一
Customer One

备案号：版权©深圳市永兴物联科技有限公司All Rights Reserved粤ICP备15040185号-2

Record number: Copyright © Shenzhen YX IOT Technology Co., Ltd. All Rights Reserved 粤ICP备15040185号-2

Copyright © 2002-2021 深圳市用芯物联科技有限公司 版权所有
Copyright © 2002-2021 Shenzhen YX IOT Technology Co., Ltd. All rights reserved

扫码加微信：
Scan the QR code and add WeChat

友情链接
Links

网站地图
Sitemap

收藏\分享
Collection\Share
[bookmark: _GoBack]
